
  

Zápis ze zasedání AS PřF UJEP 

konaného dne 5. 2. 2025 

Přítomní: Mgr. Jiří Fišer, Ph.D. 

  Ing. Markéta Gloneková Ph.D. 

  PhDr. Jiří Přibyl, Ph.D. (předseda AS PřF UJEP) 

Dita Richterová 

Mgr. Kristýna Rybová, Ph.D. 

  RNDr. Petr Ryšánek, Ph.D. 

  Mgr. Květuše Sýkorová 

  Ing. Magda Škvorová, Ph.D. 

  Mgr. Marcel Štofik, Ph.D. 

  Lukáš Wilda 

Nepřítomni: Ing. Viktor Greguš 

  Adéla Uxová (místopředsedkyně AS PřF UJEP) 

Omluveni: Bc. Alice Charvátová  
Mgr. Stanislav Pařez, Ph.D. (připojen on-line) 

Alex Schönfelder 

Tajemník:  Jakub Verner 

Hosté: Ing. Petr Lauterbach (tajemník PřF UJEP) 

 RNDr. Martin Švec, Ph.D. (proděkan pro studium PřF UJEP) (připojen on-line) 

PhDr. Jaroslav Zukerstein, Ph.D (proděkan pro vědu a výzkum PřF UJEP) 

 

Návrh programu zasedání: 

1. Schválení programu zasedání. 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání AS PřF UJEP konaného dne 18. 12. 2024. 

3. Různé. 

 

Zahájení: 13.02 

Jednání: AS PřF UJEP je schopen usnášení – přítomno je 10 z 15 členů. 

Předseda AS PřF UJEP Přibyl zahájil zasedání přivítáním senátorů AS PřF UJEP, členů vedení PřF 

UJEP a hostů. 

 

 

 

 

 

 



  

1. Schválení programu zasedání. 

Předseda AS PřF UJEP Přibyl vyzval senátory k připomínkování navrženého programu zasedání 

a k případnému doplnění bodů. Přítomní senátoři neměli k předloženému bodu žádné připomínky. 

Předseda AS PřF UJEP Přibyl vyzval přítomné senátory k hlasování o usnesení. 

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje program řádného zasedání. 

hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

2. Schválení zápisu z řádného zasedání AS PřF UJEP konaného dne 18. 12. 2024. 

Předseda AS PřF UJEP Přibyl vybídl senátory k připomínkování předloženého zápisu. Žádný ze 

senátorů zápis nepřipomínkoval. Předseda AS PřF UJEP Přibyl vyzval přítomné senátory 

k hlasování o usnesení. 

Usnesení: AS PřF UJEP schvaluje zápis z řádného zasedání AS PřF UJEP konaného dne 

18. 12. 2024. 

hlasování: 10 pro, 0 proti, 0 se zdrželo 

(schváleno) 

3. Různé. 
Předseda AS PřF UJEP Přibyl připomněl slova děkana PřF Varadyho z prosincového 

zasedání AS PřF UJEP, který přislíbil prozkoumání problematiky vyplácení příplatků za 

víkendovou výuku. 

Slovo dostal tajemník PřF Lauterbach, který popsal, že byl vydán příkaz děkana, který zavádí 

od zimního semestru akademického roku 2024/2025 vedle standardních příplatků vyplácených na 

základě vnitřního mzdového předpisu (10 % z hodinové sazby) odměnu ve výši 150 Kč za hodinu 

prezenční výuky. Dále tento příkaz obsahuje informaci, že v únoru se tato odměna bude souhrnně 

vyplácet za zimní semestr a v červenci za letní semestr.  

Předseda AS PřF UJEP Přibyl se zeptal, jak je to s výukou v neděli. Mezi sobotou a nedělí se 

ale nerozlišuje. 

Tajemník PřF UJEP Lauterbach doplnil, že o svátky je ze zákona 100% příplatek z hodinové 

sazby za odpracovanou hodinu, takže kdyby se učilo o víkendovém svátečním dni, potom by 

akademikovi náležela odměna ve výši 100 % z hodinové sazby (svátek), plus 10 % z hodinové 

sazby (víkend) a nově navíc, podle příkazu děkana, 150 Kč.  

 

Senátorka Gloneková se zeptala, jestli je již k dispozici šetření, které probíhalo napříč 

fakultami UJEP, které mělo za cíl odhalit rozdíly v peněžním ohodnocení akademických 

pracovníků. Toto šetření se zavázal UJEP poskytnout výměnou za finanční prostředky od MŠMT. 

Tajemník PřF UJEP Lauterbach ve své odpovědi vysvětlil, že UJEP vydala vnitřní mzdový 

předpis, který nabyl platnosti 1. ledna 2025. Vedení PřF se po jednání s vedoucí 

zaměstnaneckého odboru a kvestorem UJEP rozhodlo tento předpis implementovat až od roku 

2026, protože se tato změna finančně nevýhodně dotkne především docentů a profesorů 

 



  

působících na PřF UJEP. Vedle těchto změn zároveň dojde ke zvýšení sazeb u 

technicko-hospodářských pracovníků. Tajemník PřF UJEP Lauterbach předpokládá, že ve 

zmíněném vnitřním mzdovém předpise ještě dojde ke změnám. Pro nově uzavírané smlouvy s 

fakultou budou platit pravidla stanovena novým vnitřním mzdovým předpisem. 

 

Tajemník PřF UJEP Lauterbach dále informoval o změnách v rámci čerpání rozpočtu fakulty. 

Přiznal, že přehodnotil výnosy primárně z projektů, které měly hradit mzdové náklady, a místo 

očekávané ztráty 300–400 tisíc Kč PřF UJEP po započítání výnosů z doplňkové a externí hlavní 

činnosti zůstala ve ztrátě za rok 2024 1,8 milionů Kč. Došlo tedy ke snížení fondu provozních 

prostředků na 20,1 milionů Kč. Došlo též ke snížení stipendijního fondu na 5,3 milionů Kč. Velké 

očekávání bylo vkládáno do projektu RUR, které jednak začalo později, než se očekávalo, a také 

úspora na mzdových prostředcích je menší, konkrétně 2 miliony Kč z celkových 60 milionů Kč. 

Dále tajemník PřF UJEP Lauterbach popsal náklady na provoz budovy CPTO, které za rok 2024 

činily 13 milionů Kč. Oproti roku 2023 se jedná o nárůst o 27 %. Tajemník PřF UJEP Lauterbach 

doplnil informaci, že do krajů s nižším podílem vysokoškolsky vzdělaných lidí, mezi které Ústecký 

kraj spadá, mají být uvolněny finanční prostředky ve výši 70 milionů Kč za předpokladu, že 

univerzita navýší počet studentů, které vzdělává, o 7 %. 

Senátorka Sýkorová sdílela osobní zkušenost s natřením vlastního balkonu termobarvou, 

díky čemuž šetří za vytápění bytu. Poskytla tedy inspiraci pro natření betonových sloupů a zdí v 

CPTO. 

Tajemník PřF UJEP Lauterbach poděkoval a odpověděl, že tento návrh vznese na schůzi 

provozního výboru. Dále doplnil informaci o podtlaku v budově, kvůli čemuž dochází k vysokým 

tepelným ztrátám. V úvahách v minulosti bylo využívat odpadní teplo ze serverovny, ale díky 

finančně náročnému technickému provedení z tohoto nápadu sešlo. 

Předseda AS PřF UJEP Přibyl se zeptal, jakým způsobem by byly přerozděleny finance 

nabyté díky zvýšení počtu studentů mezi fakultami UJEP. 

Proděkan Zukerstein odpověděl, že dle neoficiálních informací by tyto finanční prostředky 

měly být přerozděleny dle zásluhovosti jednotlivých fakult. 

 

Proděkan Zukerstein připomněl datum DOD na UJEP, tedy 6. 2. 2025, a předem poděkoval 

za angažovanost všech kateder. 

Dále proděkan Zukerstein pogratuloval katedře chemie za akreditaci nového bakalářského 

studijního programu Aplikovaná chemie na 10 let. 

 

Další body do sekce Různé předloženy nebyly. 

 

Předseda AS PřF UJEP Přibyl poděkoval všem přítomným za účast. 

 

 



  

Ukončení: 13.35 

Zapsal: Jakub Verner 

PhDr. Jiří Přibyl, Ph.D. 

předseda AS PřF UJEP 

 


